
DOLSKO
V Senožetih poteka zadnja faza priprav za gradnjo trgovine.

Vsak čas bo znan tudi izvajalec del. Seveda bo pri gradnji trgo-
vine potrebna pomoč občanov in o tem so se le-ti že pogovorili
na več svojih zborih.

Gasilci v Senožetih so se lotili adaptacije gasilskega doma.
Zbranegaimajože nekaj materiala (v večini gre zaprostovoljni
prispevek občanov: les), računajo pa tudi na pomoč SIS za var-
stvo pred požarom, občinske skupščine, KS in drugih.

V gasilskem domu bodo imele svoj prostor tudi družbenopo-
litične organizacije.

Zadnje septemberske dni je bil v Senožetih lokadjski ogled
za novi priključek na cesto Ljubljana—Litija—Trbovlje, in
sicer iz smeri Jevnica (sodelovanje KS Jevnica in Dolsko). Prik-
Ijuček bo treba zaradi daljnovoda pomakniti proti Dolskemu,
istočasno pa bo treba na strani prikijučka postaviti avtobusno
postajo.

Krajevna skupnost je podarila osnovni šoli Senožeti diapro-
jektor v zahvalo za več dobro opravljenih očiščevalnih akcij.

Že lani je bil med občani sprožen predlog o izvedbi dodat-
nega krajevnega samoprispevka na celotnem območju KS za
asfaltiranje nekaterih cestnih odsekov. Komunalna skupnost
Ljubljana Vloste-Polje je imenovala pusebno komisijo. ki bo
pripravila vso potrebno dokumentacijo za pričetek razprave o
razpisu referenduma.

Svet KS se je zavzel za popravilo telovadnice, kajti želi jo
usposobiti za rekreaci jsko vadbo vseh občanov in za pouk tele-
sne vzgoje učencev OŠ, Dolsko.

Krajevna skupnost bo še ta mesec izvedla delno rekonstruk-
cijo dveh odsekov cest v Vinjah v smeri proti KS Ihan.

Po prvotnem osnutku zazidalnega načrta je bila gradnja
osnovne šole predvidena v središču vasi. KS pa je ugotovila, da
bi bila primernejša lokacija zunaj Dolskega, in sicer v Kamnici
(pod gradom) saj bi zagotavljala morebitno kasnejše širjen je in
bolj bi bila oddaljena od predvidene LETC (industrijsko-ener-
getske-transportne-cone). Vendar v Kamnki gradnja šole ni
mogoča, ker poteka prav prek tega zemljišča rezervat za dalj^
novod Beričevo-Trbovlje. Tako bo treba osnovno šolo in VVZ
graditi po prvotnem načrtu sredi vasi. Številni lastniki zemljišč
pa se ne strinjajo s tem in to lahko odloži začetek gradnje.

Že spomladi so krajani na zboru občanov predlagali prestavi-
tev drevesnice komunalnega podjetja Ljubljana — TOZD Rasl
v Kamnid na zemljišče, ki je manj primerno za kmetijsko obde-
lavo. I okacija te drevesnice je bila določena brez soglasja ob-
čanov KS Dolsko, ki potrebujejo to zemljo za kmetijstvo. Dre-
vesnica tudi kazi podobo r kolice.

V zvezi z nujnimi regulacijskimi deli na reki Savi je treba
najprej izčrpati gramoz in poglobiti strugo ter kasneje navoziti
ustrezni material za utrditev obrežij. Ta dela bosta izvajala
VGP Hidrotehnik iz Ljubljane in SGP Slovenija ceste —
TOZD Nizke gradnje iz Ljubljane. KS je po široki razpravi
dala tema dvema delovnima organizacijama štiri leta veljavno
soglasje za odvoz gramoza in dovoz utrjevalnega materiala čez
vas Dolsko do Save. SGP Slovenija ceste — TOZD Nizke
gradnje se je zavezalo, da bo v tem času vzdrževalo odsek ceste
od gostilne Pri Žerjavici do mostu čez Savo. Istočasno je asfalti-
ralo del ceste skozi Dolsko, kar je bilo dolžno po pogodbi iz leta
1974.

Gasilci so organizirali ogled dokončno adaptiranega gasilskega
doma v Dolskem. Ob tej priliki so prikazali cclotno zgodovino gasil-
skega društva. Oom je zelo lepo urejen, predvsem zgornja sejna soba,
vanj je vloženih veliko sredstev iz samoprispevka.

Na pckopališče v Dolskem je bila napeljana elektrika. Zaradi po-
manjkanja sredstev še ni bilo mogoče montirati zunanje javne razsvet-
ljave. Občani upajo, da bo z razsvetljavo preprečena tudi kraja na-
grobnikov, kar se je začelo pojavljati v zadnjem času.

V Dobkem je bila opravljena kabelska povezava iz območja moč-
nejše napetosti na območje nizke napetosti (na začetek Dolskega).
Delo je bilo stoijeno s sredstvi, ki jih delovni ljudje prispevajo za finan-
cinnje progiamov razvoja KS ob sprejemanju zaključnih računov v vi-
4ini 300 din na zaposlenega.
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